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Protokół Nr 46/2021

z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miejskiej
w %pólnie Krajeńskim w dniu 1l października 2021r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji w/w za%czonej listy obecności
zaproszenl g(ŚCje:

oraz

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 - Stanisław Gustyn;
Skarbnik Gminy - Anna Buchwald;
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich - Beata Kozłowska;
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa - Jarosław Dera;
Pracownik Ośrodka Pomocy Społecznej - Aleksandra Pacholczyk;
Pracownik Ośrodka Pomocy Społecznej - Małgorzata Burdon.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Janusz Tomas, który po powitaniu
zaproponował następujący jego porz4dek:

(

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Informacja w zakresie ilości wydanych zezwoleń na sprzedaż alkoholu i wpływów z
tego tytułu;
Opinia w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwa% w sprawie przyjęcia
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz
Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 r. ;
Opinia w sprawie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy do realizacji
projektu ,,Program Aktywizacja i Integracja - Nowy Start 2" w ramach Regionalnego
Programu Operacyjnego Województwa Kuj awsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020";
Opinia w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia
wysokości stawek za zajęcia pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z
potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu;
Opinia w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Sępólno Krajeńskie i
zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi;
Opinia w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwa%: w sprawie przyj«;cia
regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie;

8. Wstępne uzgodnienia do projektu budżetu na 2022r.;
9. Propozycje wysokości stawek podatków i opłat lokalnych na 2022r.;
10. Analiza wniosków do projektu budżetu;
1l. Opinia w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwalony budżet Gminy na 2021 r.;
12. Opinia w sprawie projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową;
13. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. przekazania dotacji dla Powiatu Sępoleńskiego;
14. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
15. Wolne wnioski i zakończenie.

4.

6.

7.

1.
2.

5.

3.

W/w porz4dek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.
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Ad.2. Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich przedstawiła Komisji informację w zakresie
ilości wydanych zezwoleń na sprze«laż alkoholu i wpływów z tego tytułu (informacja stanowi
za%cznik do niniejszego protokołu);
Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.3. Pracownik (środka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt uchwały Rady Miejskiej
zmieniającej uchwa% w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 r. Nadmieniła, że zmiana
jest spowodowana zmianą ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu
alkoholizmowi, która spowodowała zwiększenie wpływów o ponad lO% a tytułu wydanych
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.4. Pracownik Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt uchwały Rady Miejskiej w
sprawie przystąpienia Gminy do realizacji proj ektu ,,Program Aktywizacja i Integracja - Nowy
Start 2" w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko
Pomorskiego na lata 2014 - 2020". Nadmieniła, że jest to uchwała intencyjna dot. woli
zabezpieczenia środków własnych w budżecie na lata 2021 - 23 z przeznaczeniem na
wdrożenie, przy dofinansowaniu w wysokości 85%, programu umożliwiającego aktywne
włączenie się społeczne 108 osób, w tym 25 osób na rynek pracy.

(

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.5. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ro-?nictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miej skiej zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek za zajęcia
pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub
potrzebami ruchu.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawioiiej uchwały. Nadmienił,.
że uchwała doprecyzowuje pobieranie opłaty za okres krótszy niż jeden rok proporcjonalnie do
liczby dni umieszczania w pasie drogowym oraz ujednolica wysokość stawki bez względu na
teren zabudowany bądź niezabudowany.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały. (

Ad.6. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i
zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli
nieruchomości z terenu Gminy Sępólno Krajeńskie i zagospodarowania tych odpadów w
zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opła%. za gospodarowanie odpadami
komunalnymi. Nadmienił, że zmiana jest spowodowana nowelizacją ustawy o utrzymaniu
czystości i porządku w gminach z zakresie częstotliwości odbioru odpadów komunalnych z
terenów wiejskich.. Obecny zapis będzie brzmiał, że dla nieruchomości w zabudowie
jednorodzinnej na obszarach wiejskich wywóz odpadów będzie następował nie rzadziej niż raz
na miesiąc, a dla nieruchomości w zabudowie wielorodzinnej na obszarach wiejskich nie
rzadziej niż raz na dwa tygodnie.
Pani Pająk zapytała o możliwość wprowadzenia dodatkowej odpłatności za wywóz kolejnych
worków z odpadami biodegradowalnymi. Kierownik Referatu Gkr odpowiedział, że zgodnie z
ustawą nie można wprowadzać takich ograniczeń.
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Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.7. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej zmieniającej uchwa% w sprawie przyj«;cia regulaminu utrzymania
czystości i porz4dku na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie. Nadmienił, że regulamin zmienia
się w związku ze zmianami wprowadzonymi w uchwale przedstawionej w punkcie szóstym.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.8. Skarbnik Gminy poinformowała, że zarządzeniem Burmistrza przyjęto do projektu
budżetu na 2022r. wskaźnik wzrostu dochodów na poziomie 5%, wskaźnik, wzrostu wydatków
(wynagrodzeń) na poziomie 5% i wskaźnik wzrostu wydatków rzeczowych na poziomie 2,8%.
Nadmieniła, że najniższe wynagrodzenie zostanie podniesione o 8%, znacznie wzrastają ceny
energii elektrycznej, a także gazu.

Komisja przyjęła przedstawioną informacj«; do wiadomości.

l Ad.9. Skarbnik Gminy poinformowała, że trwa oczekiwanie na parametry niez%dne do
ustalenia naliczenia podstawy podatku rolnego i podatku leśnego. Obecnie proponuje się wzrost
podatku od nieruchomości o 5%, byłby to wzrost o 317tys.zł. Nadmieniła, że trwa także
oczekiwanie również na udziałów w PIT oraz na wysokość subwencji. Dodała, że przedstawi
propozycje wszystkich podatków na następnym posiedzeniu Komisji.

Ad.lO. Skarbnik Gminy przedstawiła Komisji wnioski, które wpłynęły do projektu budżetu
gminy na 2022r. (wykaz wniosków stanowi załącznik do niniejszego protokołu). Nadmieniła,
że znaczna część wniosków posiada braki fornnalne zwłaszcza dotyczy to braku określenia
kwoty wnioskowanej inwestycji.
Nadmieniła, że jak co roku wniosek złożyła także Komenda Powiatowa Policji, tym razem o
zabezpieczenie w budżecie kwoty 57.500zł. z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu
nieoznakowanego samochodu osobowego oraz o lOtys.zł. na zorganizowanie dodatkowych
patroli na terenie gminy. Pan Grzeca zaproponował przeznaczenie kwoty w wysokości l Otys.zł.
na samochód, resztę niech dołożą inne samorządy naszego powiatu.
Skarbnik Gminy poinformowała, że do dnia 15 października wnioski do projektu budżetu złożą
także jednostki organizacyjne gminy.

l

Komisja przyjęła przedstawione wnioski do wiadomości.

Komisja postanowiła ponadto, że zorganizuje jeszcze jedno posiedzenie celem zapoznania się
z propozycjami inwestycji na 2022r.

Ad. 1l . Skarbnik Gminy przedstawiła Komisji projekt uchwały Rady Miejskiej zmieniającej
uchwalony budżet Gminy na 2021r. Proponuje si«; zmniejszenie dochodów o lmln.800tys.zł.
Zmiana podyktowana jest przede wszystkim przesunięciem projektu OZE na przyszły rok.
Ponadto uzupełnia się budżet ZOOS o 300tys.zł. na wynagrodzenia, zwiększa się o 50tys.zł.
dotację dla Starostwa Powiatowego na budowę chodnika w Wałdowie oraz 130tys.zł. na
dokończenie budowy drogi w Wilkowie.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.
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Ad.l2. Skarbnik Gminy przedstawiła Komisji projekt uchwały Rady Miejskiej zmieniającej
Wieloletnia Prognozę Finansową Gminy. Zmiany polegają na przesunięciu projektu OZE na
następny rok oraz na wprowadzeniu zadań realizo'wanych przez OPS i Świetlicę Terapeutyczną
oraz zadanie polegające na opracowaniu dokumentacji na budowę tzw. ,,małej obwodnicy".
Przesuwa się również na następny rok realizacje projektu OZE.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.l3. Skarbnik Gminy przedstawiła Komisji projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie
przekazania dotacji dla Powiatu Sępoleńskiego. Nadmieniła, że jest to kwota w wysokości
50tys.zł. z przeznaczeniem na budowę chodnika przy drodze powiatowej w Wałdowie.

Ad.l4. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu wrześniu br.

Ad. 15. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pan Tomas poinformował, że wycofuje swój wniosek złożony podczas sesji Rady Miejskiej
w sprawie zorganizowania spotkania z radnymi wojewódzkimi;

(

- Pan Tomas poinformował, że w ubiegły weekend nastąpiła wstępna konserwacja Pomnika
Wdzięczności ku Czci Chrystusa Króla. Kompleksowe prace w tym zakresie zostaną wykonane
w miesiącu czerwcu następnego roku, prawdopodobnie zostanie zmieniona kolorystyka
pomnika.-Prace wykonuje o's-oba z Piekar Śląskichp

- Pan Lesinski, w związku z występującymi sytuacjami niszczenia mienia gminnego,
zawnioskował o zakup fotopułapek;

- Pan Lesinski zwrócił się do radnych o uczestnictwo w akcji ,Szlachetna paczka". (::złonkowie
Komisji przychylili się do w/w propozycji.

Przewodnii (

protol!ołował:
om*z Dix
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